
 

 
 

Referat for bestyrelsesmøde nr.20 
Syd- & Østsjællands Fodbolddommerklub 

27/4  2011 kl. 18:30 
 
  

Fremmødte: Claus Olsson (CO), John Hansen (JH), Jens Egsgaard (JE), Lars Erik 
Buller Friis (LEBF) og Jens Pedersen (JP) 
 

1) Godkendelse af dagsorden: 

Dagsorden godkendt. 
 

2) Godkendelse og underskrivelse af sidste referat: 

Referat godkendt og underskrevet. 
 

  3) Nyt fra formanden (CO): 

3.1) Orientering fra DBU, SBU, DFU, SFU, DIF, DGI, Firma sport: 

CO oplyste at sammenlægningen mellem DGI vest og DGI Roskilde ikke bliver til 
noget. 
 
3.2) Information almen 

Orientering vedr. resultater ved forhandlinger SFU/DBU Sjælland 
CO oplyste at kommunikationen mellem DBU Sjælland og 
SFU/dommerklubberne er blevet bedre. Ved dommerrelaterede sager går 
kommunikationen gennem dommerklubbernes formænd og DBU Sjællands 
administration.  
Der er lavet et ”Task Force” gruppe til hurtig udrykning ved kampe som bliver 
afbrudt før tid, eksempelvis vold mod dommeren eller andet. Denne gruppe vil 
opsøge klubberne så hurtigt som muligt, og optage rapport vedrørende kampen. 
Hvis det er en dommer fra SØF der er dommer i kampen, vil SØFs formand CO 
blive kontaktet, afbud fra ham vil næstformanden for SØF JH blive kontaktet 
ellers en fra den øvrige bestyrelse. 
CO orienterede om det sidste bestyrelsesmøde i SFU Næste møde i SFU er den 
12/5 hvor at vedtægterne er på dagsordenen.  
Vedr. om serie 3 dommere skal indrangeres i dommerklubregi er endnu ikke 
afklaret. Ligeledes er uddannelses og indrangeringen vedr. futsal dommere 
heller ikke afklaret endnu. 
Ved udviklinger/vejledninger er det en fordel at dommer og udvikler har kontakt 
inden kampen (enten / tlf. mail eller personlig kontakt ved ankomst til stadion). 
Det viser sig at ikke alle udviklere/vejledere gør dette. På baggrund af 
ovenstående har LEBF kontaktet DBU Sjælland  dommerudvalgsmedlem, Allan 
Vennike, angående forlods kontakt mellem dommer og udvikler, og der er 
tilsyneladende alligevel ikke truffet nogen endelig afgørelse i DBU Sjællands 
Dommerudvalg, selv om det tidligere har været på tale, så det må 
dommer/udvikler alligevel fuldstændig selv om. 
Bestyrelsen var enige om at når der indmeldes nye dommere i SØF, skal der 
sendes en mail rundt til bestyrelsen. 

 

  4) Nyt fra kassereren (JE): 

4.1) Medlemsliste 
Medlemsliste blev udleveret på mødet, og ligeledes er den tilgængelig på hjemmesiden. 

4.2) Information om regnskab: 

JE oplyste at der ca. var 15 dommere som ikke har betalt kontingent endnu. JE 



 

har lavet aftale med 5 dommere vedr. betaling, øvrige vil blive sendt en rykker 
med betalingsfrist så hurtigt som muligt og med mulighed for at få frataget deres 
kampe, hvis ikke de betaler rettidigt. 
 
4.3) Information vedr. budget: 

JE oplyste at uddannelsesudvalget har overskredet det budgetterede. 

4.4) Information almen: 
IAB 

 
 

  5) Nyt fra udvalg: 

5.1) Information fra Uddannelsesudvalget: (JH) 

JH udleverede aktivitetsskema 2011-2012 til bestyrelsen.  
JH oplyste at alle stormøder som SØF vil afholde, formentlig bliver afholdt i Køge 
Golfklubs lokaler. 
FUN: Opgørelse af hvor mange dommere (26 stk) der er tilmeldt gruppen og de 
aktiviteter der vil blive lavet, er tilsendt DBUs FUN gruppe. 
De dommere der har deres første sæson i 2011 vil blive samlet til møde den 
16/6 på Køge vandrerhjem. 
De nye emnegrupper A+B vil blive udvalgt på næste uddannelsesmøde. 
5.2) Information fra Talentudvalget: (JH) 

JH oplyste at der kun er 4 ud af 6 dommere tilbage i talentgruppen nu. De to 
dommere har selv diskvalificeret sig, ved ikke at opfylde de krav som stilles i 
talentgruppen. 
5.3) Information fra IT/web-udvalget:  (JP) 

Bestyrelsen var enige om at vores Webmaster skal have større beføjelser på 
hjemmesiden, bla. at sende login til nye medlemmer i SØF. JP vil kontakte den 
øvrige del af udvalget og evt. afholde et møde. 
5.4) Information fra Indeudvalget: (?) 

Kontaktperson indefodbold udvalget 
CO er kontaktperson i indefodbold udvalget. 
5.5) Information fra Aktivitets-udvalget (JH) 
IAB 

5.6) Information udvalg. 

LEBF orienterede om at RF gruppen planlægger at afholde EM for U21. LEBF 
oplyste at der endnu ikke er kommet noget ud til vejledere og udviklere vedr. 
ovenstående. 

  7) Åben for tilføjelser:  

6.1)  Dømme for egen klub (JH) 

Da SØFs bestyrelse mener at dette er et anliggende for SFU, vil man ikke lave 
nogle regler som kun gælder for dommere i SØF. 
6.2) Kalender for bestyrelsesmøder. 

Bestyrelsen blev enige om at de næste to bestyrelsesmøder vil blive den 22/6 og 
25/8 JH finder lokaler til ovenstående møder. 
6.3)Bestyrelsestur (September) 

Forslag fra JH og LEBF om at bestyrelsesturen går til Bornholm den 16-17-18  
September. En enig bestyrelse syntes at det var en god ide. 
Der vil blive opsamling ved DGI byen i København. JH og LEBF er  
kontakt personer. 
6.4) 

6.5) 

6.6)  
 

  7) Eventuelt 

 LEBF orienterede bestyrelsen om at Elvir Hadzubildic gerne vil være vejleder i 



 

 SØF. Elvir bliver tilbudt det førstkommende vejleder/udvikler kursus. 
 
 
JH har modtaget nåle fra leverandør, som han fremviste på mødet. 

 

  8) Medtages på næste møde: 

 

9) Næste møde:  den 22/6 2011 
 

10) Mærkedage indtil næste møde:  
 
16/5 Bent Aagren 70 år  
17/5 Jørgen Sauer 60 år 
24/5 Lars Lauritsen 50 år 
 
 
 
 
 
 
Claus Olsson    John Hansen    Jens Egsgaard 
 
 
 
 
 
 
 
 

Lars Erik Buller Friis    Jens Pedersen 
 

 


